
Agent: Byłoby przykro nie oglądać De Sanctisa w bramce

News - ASRoma.pl

Wiele wskazuje na to, że Morgan De Sanctis będzie w przyszłym sezonie

bramkarzem rezerwowym, przez to, że Giallorossi pozyskają nowego

golkipera do wyjściowego składu.

 

Wywiadu dla Sky Sport udzielił agent byłego gracza Napoli, Federico Pastorello:

- Morgan De Sanctis ma jeszcze rok kontraktu z Romą i mówił kilka razy, że chce

zostać w środowisko Romy, również jako członek kierownictwa. Zobaczymy na

którego bramkarza chce postawić Roma, gdyż sądzę, że pozyska kogoś w tej sesji

transferowej. Byłoby przykrym nie oglądać w przyszłym sezonie broniącego De

Sanctisa...

 

Bramkarza łączono z transferem do Cagliari, jednak sam odrzucił ponoć taką

propozycję.
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